
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 21.02.2017  
 
Synnøve Solbakken (A) sette på vegner av A, Sp, KrF og SV fram slikt forslag:  
 

1. «Fylkestinget tek rapporteringa av bruk av midlane til Punktutbetring og trygg skuleveg for 
2016 til orientering.  
 

2. Fylkestinget opprettar ei søknadsordning for kommunar, med ramme på 20 mill. kr i 2017. 
 
Utval for miljø og samferdsel får ansvaret for denne tilskotsordninga, og 
fylkestrafikksikringsutvalet får innstillingsrett.» 

 
Røysting 
Det var 14 representantar til stades. 
 
Solbakken sitt forslag vart vedteke som innstilling til fylkesutvalet med 13 røyster mot 1 røyst (H) for 
fylkesrådmannen sitt forslag. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
1. Fylkestinget tek rapporteringa av bruk av midlane til Punktutbetring og trygg skuleveg for 2016 til 

orientering. 
 

2. Fylkestinget opprettar ei søknadsordning for kommunar, med ramme på 20 mill. kr i 2017. 
 
Utval for miljø og samferdsel får ansvaret for denne tilskotsordninga, og fylkestrafikksikringsutvalet får 
innstillingsrett. 

 


